分包协议Subcontract Agreement

分包协议详细地描述了倍科同意接受的实验室的条件，向倍科检测认可实验室提供测试数据的实验室被倍科称为“ALT”（Authorized Testing Laboratory）实验室。ALT实验室不可以与任何个人、公司或组织做出任何安排或改变倍科的利益，除非在此份协议中特别明确或得到倍科书面同意。

This procedure details the terms and conditions under which Bay Area Compliance Laboratory Corp., (BACL), agrees to accept test data from the test laboratory listed below. The test laboratory submitting test data to BACL shall be referred to as an Authorized Testing Laboratory (ATL). The ATL is not authorized to make any arrangements or changes on behalf of BACL with any person, corporation or organization, except under conditions specified in this agreement, or under an additional signed authorization letter from BACL.
	授权测试实验室 (ATL) 
Authorized Testing Laboratory (ATL)

	联系人Contact Person       

	公司名称Company Name     

	地址Address    


	测试范围Scope of Testing    


	城市City   
	省份Province   
	邮编Postal Code     

	电话Phone    
	传真Fax   
	Email    


协定的条件Terms and Conditions of ATL Agreement
1) 权利和责任Rights and Obligations
倍科允许ALT实验室在许可的范围内，可以说明该实验室为倍科承认的实验室。ALT错误的介绍、描述将被视为违反协议，可能导致终止协议或采取其他合法的行动。
The ATL is a BACL authorized testing laboratory for the product categories specified in its scope of accreditation. Misrepresentation of authorized testing on behalf of BACL is considered to be a violation of the agreement terms and conditions and may lead to termination of this mutual agreement and have other legal actions taken.

2) 品质要求Quality System Requirements
由倍科授权，ALT实验室进行的测试，要遵守ISO/IEC Guide17025中的要求和规则。ALT实验室要持续按照ISO/IEC Guide17025的要求维护品质系统，以稳固自己ALT实验室的地位。如果倍科发现ALT实验室不足的地方，ALT实验室应采取适当的改善措施以解决问题。ALT要确保为倍科提供服务的职员有足够的培训和经验。

Testing provided by the ATL, when authorized by BACL, shall meet the requirements of ISO/IEC 17025, NIST Handbook 150 and/or NIST Handbook 150-1.

The ATL shall maintain its quality assurance system and procedures in accordance with ISO/IEC 17025 to retain its ATL status. If there are any deficiencies found in its quality system determined by BACL, the ATL agrees to take appropriate corrective actions to resolve the problem.  ATL personnel involved in performing services for BACL shall have adequate training and experience.

3) 保密性Confidentiality

在没有客户事先的书面同意时，ALT实验室不可以将客户的相关信息透露给任何第三方机构，除非ALT在与客户接触之前就已经知道了的信息, 或者已经公布了的， 或者由其他渠道提供的。ALT可以透露相关的信息给客户、CQC、政府机构或者因为涉及到当前的公众的安全设施而发出的警告。

The ATL shall not, without BACL or the client’s prior written consent, voluntarily disclose information obtained to any party, unless such information is already known to the ATL, otherwise available to the public, or subsequently acquired from other sources provided. The ATL may disclose information obtained to the client, regulatory bodies, government authorities, or the public to warn the public as to safety and/or use of the equipment.

4) 要求Conflict of Interest
ALT实验室必须公正，内部的职员要求与不正当的商业行为没有往来，财政或其他压力会影响他们的判定。ALT实验室不应参与相关会危及其判断的活动，忠实于相关的测试和评估作业。

The ATL shall be impartial and its personnel free from any undue commercial, financial and other pressures that might influence their technical judgment or decisions. The ATL shall not engage in any activities that may endanger the trust in its independence of judgment and integrity in relation to its testing and/or evaluation activities.

5) 费用Fees

有关测试报告费用和申请费用的价格表将给ALT作为参考。A price list will be provided to the ATL.

6) 赔偿Indemnification

无论是由于粗心或是其他原因给对方造成了损坏，双方都同意赔偿由于自己原因造成对方的损害、遗失和法律费。
Both BACL and ATL agree to indemnify and hold each other harmless against any and all liability, loss, damages, cost of legal fees and expenses of whatever kind and however caused, whether by negligence or in consequence of any act, actions or reasons.
7) 时期Term

此份协议自签署协议起，有效期为3年，3年后双方将重新进行修订。无论什么原因及采取什么样的手段终止协议，都不应该影响双方在规定的期限内的责任。

This agreement is valid for a 3-year period from date of signatures; renewal for an extended 3 years as applicable upon the written agreement of both parties.

Termination of this agreement for whatever reason or means, shall not affect any liability of either party on and after the date stated.

	确认和签署Agreed and Accepted

	授权人Authorized Person：   
印鉴Print：    
签名Signature:    
	授权人Authorized Person：  
印鉴Print：  
签名Signature:    

	职位Title：   
	职位Title：   

	公司名称Company Name   
	公司名称Company Name   
倍科电子技术服务（深圳）有限公司

Bay Area Compliance Laboratory Corp.

	日期Date     
	日期Date    
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